
Protokół Nr XXIV/2009
z obrad XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz

w dniu 20 lutego 2009 roku

Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz – Pani Krystyna Podgórska otworzyła obrady XXIV 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz, stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność 
obrad.  Przywitała radnych, sołtysów, wójta gminy z pracownikami Urzędu Gminy, przedstawiciela 
Stowarzyszenia Polskich Kombatantów o/w Przywidzu oraz przybyłych mieszkańców.
Radnych obecnych było 15. 
Sesję rozpoczęto o godzinie 16-tej a zakończono o godz. 18-tej w Gminnym Ośrodku Kultury w 
Przywidzu.
Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenie porządku obrad.
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy Przywidz.

3. Informacja Wójta Gminy Przywidz z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie 
międzysesyjnym.

4. Interpelacje radnych.
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Przywidzu.
2) uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Przywidz na rok 2009 z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi  działalność pożytku publicznego.
3) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2009 rok.
4)o zmianie uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Przywidzu.
5) nabycia w drodze komunalizacji nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, 
dotyczy działki w miejscowości Kozia Góra, Kw 11920.
6) nabycia w drodze komunalizacji nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, 
dotyczy działki w miejscowości Przywidz, Kw 11500
7) zmiany Uchwały Nr XIII/125/2008 R.G. Przywidz z dnia 12.02.2008r. W sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru  ewidencyjnego Nowa Wieś Przywidzka.
8) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Przywidz, dotyczącego zmiany zapisów 
związanych z lokalizacją na obszarze Gminy elektrowni wiatrowych.
9)  zasad dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli w Gminie Przywidz na rok 
2009.
10) udzielenia pomocy rzeczowej oraz zawarcia umowy z Samorządem Powiatu 
Gdańskiego.
11) Budżet Gminy na 2009 rok
a) opinia o projekcie budżetu Gminy Przywidz na 2009 rok wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego i objaśnieniami Składu Orzekającego RIO w Gdańsku – przedstawia 
Przewodnicząca Rady Gminy.
b) opinia o prawidłowości prognozy długu publicznego Gminy Przywidz Składu 
Orzekającego RIO w Gdańsku – przedstawia Przewodnicząca Rady Gminy.
c) opinie stałych komisji Rady Gminy – przedstawiają Przewodniczący Komisji.
d) stanowisko Wójta Gminy w sprawie opinii komisji.
e) dyskusja
f) głosowanie nad uchwałą budżetową.

        6. Przyjęcie planów pracy stałych komisji Rady Gminy na 2009 rok.



        7. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
        8. Wnioski i oświadczenia radnych.
        9. Zakończenie obrad.
Zapytała czy są uwagi do w/w porządku obrad.
Wójt Gminy -  wnioskowała o  zdjęcie z porządku obrad 2 projektów uchwał tj.
– projekt uchwały w sprawie zasad  dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli w 

Gminie Przywidz na rok 2009,
– w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej oraz zawarcia umowy z Samorządem Powiatu 

Gdańskiego.
Przewodnicząca Rady Gminy -  wnioskowała o wprowadzenie do punktu 2a  - „Ślubowanie 
radnego”
Przystąpiono do głosowania nad w/w porządkiem obrad wraz z wniesionymi wnioskami.
Przy 14 głosach „za” radni przyjęli w/w porządek obrad.
ad.2.a. Ślubowanie radnego
Przewodnicząca Rady Gminy -   przypomniała, że w dniu 8 lutego br. odbyły się wybory 
uzupełniające do Rady Gminy Przywidz. O mandat radnego ubiegało się 2 kandydatów. Zaufanie 
społeczne uzyskał p. Andrzej Żabiński. Poprosiła p. A. Żabińskiego o powstanie i złożenie wobec 
wszystkich obecnych ślubowania radnego.
Pan Andrzej Żabiński powtarzał rotę ślubowania:
„ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”.
Pani Krystyna Podgórska – złożyła  gratulacje nowo wybranemu radnemu. Nadmieniła, iż radny ma 
złożyć deklaracje w jakiej komisji Rady chce pracować. Przypomniała, że poprzedni radny 
pracował w komisji społecznej. 
ad.2b Przewodnicząca Rady Gminy -  nikt nie wniósł uwag  ustnych ani pisemnych do protokołu z 
ostatniej sesji Rady Gminy, a zatem protokół zostaje przyjęty bez zastrzeżeń.
ad.3. Pani Bożena Mielewczyk – Zawada  -  Wójt Gminy – przedstawiła informację z działalności i 
realizacji podjętych uchwał w okresie międzysesyjnym . ( w załączeniu).
ad.4. Interpelacje radnych.
Radny Jerzy Jusiak -  czy Pani Wójt myśli dalej i czy jest  możliwa budowa sali sportowej w 
Przywidzu.

2) ze względu na to, że coraz więcej w sezonie pojawia się  kładów – czy jest możliwość 
zorganizowania torów dla kładów?

3) Osoby, które organizują biegi przełajowe w Bytowie, pytali czy jest szansa zorganizowania 
biegów przełajowych w gminie Przywidz 

Wójt Gminy -   przy Wójcie działa społeczna  komisja ds. sportu. Pana pytania powinny być 
przedmiotem najbliższego spotkania komisji.  Jeśli chodzi o biegi przełajowe i tory dla kładów, 
można je jak najbardziej organizować w momencie , jeśli promowałyby one gminę Przywidz i 
byłyby odpowiednie tereny przeznaczone na ten cel.

ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał:
1) Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w statucie 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Przywidzu.
Uwag radni nie wnieśli.
Pan Jerzy Migas – Przewodniczący Komisji Społecznej -  przedstawił pozytywną opinię komisji do 
w/w uchwały.
Przewodnicząca rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Przy 14 głosach 'za” i 1 „wstrzymującym”, radni podjęli w/w uchwałę.
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( uchwała Nr XXIV/ 211/09 w zał.).
Na wniosek radnego Jana Sikorskiego, radni wyrazili zgodę, aby Przewodnicząca Rady Gminy nie 



odczytywała podstaw prawnych do uchwał. 

2) Przewodnicząca Rady Gminy  - przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia „programu 
Współpracy Gminy Przywidz na 2009 rok z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.
Uwag radni nie wnieśli.
Pan Jerzy Migas – Przewodniczący Komisji Społecznej -  przedstawił pozytywną opinię komisji do 
w/w uchwały.
Przewodnicząca rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Przy 14 głosach „za” i 1 „przeciw”, radni podjęli w/w uchwałę.
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( uchwała Nr XXIV/ 212/09 w zał.).

3) Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok i otworzyła 
dyskusję.
Radna Mirosława Rogowska -  jaki % społeczności korzysta z tego programu?
Wójt Gminy – Komisja ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  dokonała diagnozy 
problemów i na tej podstawie stworzyła odpowiedni profilaktyczny program. Środki finansowe 
zabezpieczone w budżecie Gminy na rok 2009 na realizację Programu, pochodzą z opłat 
uiszczonych za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych . Z tego Programu korzysta ok. 30% 
mieszkańców Gminy. 
Pan Jerzy Migas – Przewodniczący Komisji Społecznej -  przedstawił pozytywną opinię komisji do 
w/w uchwały.
Przewodnicząca rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Przy 14 głosach „za” i 1 „wstrzymującym”, radni podjęli w/w uchwałę.
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( uchwała Nr XXIV/ 213/09 w zał.).

4) Przewodnicząca Rady Gminy -  przedstawiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Gminnego zakładu Opieki Zdrowotnej w Przywidzu.
Dyskusji nie podjęto.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Przy 13 głosach „za”,  1 „wstrzymującym”,  1- „przeciw” radni podjęli w/w uchwałę.
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( uchwała Nr XXIV/ 214/09 w zał.).

5) Pani Krystyna Podgórska -  przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia w drodze 
komunalizacji nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa – Kozia Góra
Uwag radni nie wnieśli.
Pan Jerzy Jusiak – Przewodniczący Komisji Gospodarczej -  przedstawił pozytywną opinię komisji 
do w/w uchwały.
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą.
Przy 15 głosach „za”, radni przyjęli uchwałę.
Przewodnicząca Rady Gminy -   stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( w zał. uchwała Nr XXIV/215/09).

6) Pani Krystyna Podgórska – odczytała projekt uchwały   w sprawie nabycia w drodze 
komunalizacji nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa – Przywidz 
Uwag radni nie wnieśli.
Pan Jerzy Jusiak – Przewodniczący Komisji Gospodarczej -  przedstawił pozytywną opinię komisji 
do w/w uchwały.



Przystąpiono do głosowania nad uchwałą.
Przy 15 głosach „za”, radni przyjęli uchwałę.
Przewodnicząca Rady Gminy -   stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji.
( w zał. uchwała Nr XXIV/216/09). 

7) Przewodnicząca Rady Gminy -  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XIII/125/2008 Rady Gminy Przywidz z dnia 12.02.2008r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru ewidencyjnego Nowa Wieś 
Przywidzka .
Wójt Gminy -  wcześniej była podjęta uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru ewidencyjnego Nowa Wieś 
Przywidzka. W obecnej uchwale zmieniamy załącznik graficzny z powodu bezzasadnie 
zaznaczonej granicy, która znajduje się na terenie lasów i nie musi ona być objęta  planem. Ponadto 
załącznik  dodatkowo wskazuje te fragmenty, które będą przedmiotem  miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w pierwszej kolejności. Są to działki, które należą przede 
wszystkim do naszych mieszkańców Gminy. 
Uwag radni nie wnieśli.
Opinia komisji Społecznej do w/w uchwały była pozytywna.
Głosowanie nad w/w uchwałą.
Przy 15 głosach „za” , radni podjęli w/w uchwałę.
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( uchwała Nr XXIV/217/09 w zał.).

8) Pani Krystyna Podgórska -  odczytała projekt uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Przywidz, 
dotyczącego zmiany zapisów związanych z lokalizacją na obszarze Gminy elektrowni wiatrowych.
Wójt Gminy -  Studium uchwalone w 2004 roku posiada lakoniczne informacje o elektrowniach 
wiatrowych w naszej gminie. Pojawiły się osoby chętne do postawienia elektrowni wiatrowych na 
naszym terenie. W związku z tym, chcemy wprowadzić dodatkowy zapis w studium. Zgodnie z 
dyrektywami unijnymi do 2015 roku musimy mieć ok. 15% energii odnawialnej w kraju. Poza tym 
warunki klimatyczne w naszej gminie sprzyjają rozwojowi energetyki wiatrowej. Wiele gmin 
podejmuje tego typu działania.
Pan Eustachy Kalinowski – mieszkaniec Jodłowna-  czy nie jest wymagana akceptacja 
społeczeństwa dot. budowy elektrowni wiatrowych?
Przewodnicząca Rady Gminy -  od momentu zapisów w studium a do momentu budowy elektrowni 
wiatrowych jest bardzo długa droga. 
Wójt Gminy -  myślę, że Pan jako były radny powiatowy ma wiedzę w jaki sposób  uchwala się 
studium. Przed wyłożeniem studium i jego uchwaleniem będą konsultacje z mieszkańcami. Ponadto 
planujemy wyjazd chętnych  mieszkańców do Gnieżdżewa , tam  gdzie są elektrownie wiatrowe, 
aby się dowiedzieć jak działają, jaki jest ich wpływ na środowisko. Budowa elektrowni wiatrowych 
jest sprawą przyszłościową. Myślę, że powinniśmy być otwarci na tego typu działania. 
Pan Jerzy Migas – przedstawił pozytywna opinię komisji społecznej do w/w projektu uchwały.
Pani Krystyna Podgórska poddała pod głosowanie  w/w uchwałę.
Radni przy 15 głosach 'za”, przyjęli w/w uchwałę.
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( w załączeniu uchwała Nr XXIV/218/09)

ad.9. Budżet Gminy Przywidz na 2009 rok
a) Przewodnicząca Rady Gminy odczytała opinie o projekcie budżetu Gminy Przywidz na 2009 rok 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 16 grudnia 2009 r.( w zał.)
b)Pani Krystyna Podgórska -  przedstawiła opinie o prawidłowości prognozy długu publicznego 



Gminy Przywidz Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 16 
grudnia 2008 r.( w zał.) 
d)opinie stałych komisji Rady Gminy Przywidz do budżetu Gminy Przywidz na 2009 rok.
Pan Jerzy Migas – Przewodniczący Komisji Społecznej – przedstawił pozytywną opinię swej 
komisji do budżetu Gminy na 2009 rok przy 1 głosie wstrzymującym, 5 „za”.
- Pan Jerzy Jusiak – Przewodniczący Komisji Gospodarczej – komisja pozytywnie zaopiniowała 
budżet Gminy Przywidz na 2009 rok przy 3 głosach wstrzymujących i 5 głosach za.
d) Wójt Gminy – przedstawiła  stanowisko  w sprawie opinii komisji Rady. ( w zał.).
Skarbnik Gminy – przedstawiła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Przywidz na 2009 
rok. ( w zał.) 
e) dyskusja
Radni dyskusji nie podjęli.
f) Głosowanie nad uchwałą budżetową.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie budżetu Gminy 
Przywidz na 2009 rok. 
Głosowanie
Przy 12 głosach „za”, 2- przeciw i 1 „wstrzymującym” , radni przyjęli uchwałę Nr XXIV/219/2009 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Przywidz na 2009 rok.

10) Plany pracy stałych komisji Rady Gminy na 2009 rok.
Kolejno Przewodniczący stałych komisji Rady przedstawiali plany pracy komisji:
– rewizyjnej,
– społecznej,
– gospodarczej.
Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała uchwałę w sprawie przyjęcia planów pracy komisji na 
2009 rok i poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Przy 15 głosach „za”, radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. uchwała Nr XXIV/220/09).

ad.7 Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy.
1) P.Maria Ścibek – sołtys Marszewskiej Kolonii –   zadała pytanie do uchwały budżetowej do 

załącznika nr 5 w sprawie dotacji dla Gminy Kolbudy w wysokości ok. 20 tys. zł.
Skarbnik Gminy -  jest to dotacja dla dzieci uczęszczających  z naszej Gminy do 
przedszkola w Kolbudach.
P. Maria Ścibek -  2 lata temu zgłaszała zapotrzebowanie na dowóz dzieci do szkoły w 
Kolbudach. Rodzice tych dzieci nie mogą otrzymać dofinansowania do kosztów dowozu. 
Czy są szanse dofinansowania dowozu dzieci do szkoły?

2) Wójt Gminy -    Pani problem został rozwiązany w 2005 roku. Dopłacamy do kosztów 
zakupu biletów. Do sprawy należy powrócić.

3) Pan Wiesław Spisak – sołtys Starej Huty –   odczytał pisma:
- z dnia 23.01.2009r. - odpowiedź z sesji na zadane pytanie w dniu 29.12.2008r. oraz pismo 
skierowane do rady gminy z dnia 20.02.2009r. dot.  odpowiedzi Urzędu Gm iny na zadane 
pytanie w trakcie sesji w dniu 29.12.2008r. ( w zał.)

4) Pan Eustachy Kalinowski -  zanim wyda się pieniądze  na działania związane z budową 
elektrowni, należy przeprowadzić konsultacje społeczne. 
2) poza tym nie można tutaj za dużo się pytać, gdyż zaraz są „wycieczki osobiste”
3) dlaczego ścieki dla osób, które są podłączone do kolektora podrożały tylko 30 groszy, a 
dla posiadaczy szamb o 80 grosz? Czym to jest spowodowane.? W tej chwili posiadacze 
szamb płacą ponad 12 zł za m3 . Radni podejmują uchwały, nie zastanawiając się nad 
skutkami.

5) Przewodnicząca Rady Gminy -    terminy posiedzeń komisji są podawane do publicznej 
wiadomości. Kiedy były posiedzenia komisji, na których omawiano podatki i opłaty 
lokalne, to nie było zainteresowania. Jeśli Pan chce uzasadnienia, dlaczego taka różnica w 



stawkach za ścieki, otrzyma Pan odpowiedź na piśmie. 
6) Pan Eustachy Kalinowski -    ci, co maja szamba chcą być równo traktowani.
7) Pan Zbigniew Deja mieszkaniec Przywidza -    wypowiedział się w sprawie umowy o 

zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków i zgłosił swoje uwagi . Przypomniał, że 
zaopatrzenie mieszkańców w wodę i odbiór ścieków należy do zadań własnych gminy. 
Umowa jest sporządzona tendencyjnie, zabezpiecza interes gminy, ale  my mieszkańcy 
również mamy duże prawa.
Zgłosił uwagi do umowy:
1) w § 3 pkt 2  - „miejscem dostarczania wody jest zawór na sieci głównej odcinający 
przyłącze odbiorcy”, a powinien być zapis, iż miejscem dostarczania wody jest zawór za 
wodomierzem głównym zainstalowanym na terenie nieruchomości  wymienionej jw.
2) 3 razy są użyte słowa „o odpowiednim ciśnieniu” a należałoby określić jakie ciśnienie 
powinno być.
3) § 8 pkt 3 ....urządzenie pomiarowe wskazujące ilość odprowadzonych ścieków należy do 
odbiorców” . Urządzenie pomiarowe wskazujące ilość odprowadzanych ścieków stosuje się 
tylko w przemyśle.
4) § 9 – dostawca nie ponosi odpowiedzialności  za ograniczenie albo wstrzymanie dostaw 
wody w następujących okolicznościach:  w punkcie c) – brakiem wody na ujęciu.
   e) potrzebą  zwiększenia odpływu wody do hydrantów pożarowych. Należy dopisać, że w 
czasie akcji pożarowej. 
Następnie jest zapis, że odbiorca wyraża zgodę, a powinno być tak lub nie. 
Zabezpieczenie ujęcia wody należy do Urzędu Gminy. 
Dodał, że przepompownia na końcu jeziora nie jest zabezpieczona. Otwarta jest studnia. W 
umowie brak jest zapisu o telefonach kontaktowych., kogo mamy zawiadomić. Umowa o 
zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków jest nie do podpisania. Jeśli będzie urząd 
odcinał wodę, to zwrócę się dalej. Umowa ma być tak skonstruowana, aby nie tylko interes 
gminy byłby reprezentowany ale odbiorcy też. Nie może być umowa jednostronna.
5) Wójt Gminy -  chciałam Panu podziękować za uwagi, spostrzeżenia. Nie zdawałam sobie 
sprawy, że jest tyle pomyłek. W przyszłości Pana poproszę, aby był Pan naszym doradcą, bo 
jest Pan wyjątkowym specjalistą. Jestem bardzo zdziwiona, że Pan swych uwag nie zgłosił 
wcześniej  do Urzędu, tylko czekał Pan z tym problemem na sesję.  
6) P. Zbigniew Deja -  a kiedy mam się zgłosić do Pani , jak podania nawet na parterze 
trzeba złożyć, a poza tym każdy pracuje i nie ma czasu biegać do Urzędu. Telefon 
kontaktowy powinniśmy znać.
7) P. Wiesław Spisak -  2 lata temu była mowa, aby zróżnicować ceny za wodę dla tych co 
mają liczniki i dla tych co ich nie mają.
8) mieszkaniec z czarnej Huty uzyskał pozwolenie na budowę i zwrócił się do Zakładu 
Energetycznego do Tczewa o zgodę na podłączenie prądu. Tczew mu odmówił, bo nie ma 
planu zagospodarowania przestrzennego i nie mogą założyć transformatora.  Tam jest niskie 
napięcie. Czy można tej sprawie się przyjrzeć bliżej. Jest tam więcej działek. 
9) czy ktoś nadzoruje konserwację dróg w okresie zimowym.? Chodzi mi o drogę 
powiatową Przywidz- Klonowo Górne. Jest fatalnie utrzymywana.
10) Wójt Gminy – nie był Pan na spotkaniu z sołtysami, gdzie sołtysi otrzymali informację 
nt. odśnieżania dróg powiatowych i gminnych.

ad.8. Wnioski i oświadczenia radnych.
Nie zgłoszono.
ad.9. Przewodnicząca Rady Gminy -  zamknęła obrady XXIV zwyczajnej sesji rady Gminy 
Przywidz. 

Przewodniczący Rady 
Protokołowała: Krystyna Podgórska 
Gabriela Pożoga


